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NOTIFICAtioN
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6.

	1.
	Notifying Member:  NICARAGUA
If applicable, name of local government involved (Articles 3.2 and 7.2):  

	2.
	Agency responsible:  
Ministerio de Ambiente y los Recursos Naturales (Ministry of the Environment and Natural Resources)
Managua, Nicaragua

Tel.:
(+505) 2270-1089

Email:
dgpsa@dgpsa.gob.ni
Instituto de Protección y Sanidad Agropecuaria (Institute for Agricultural and Livestock Protection and Health)

Managua, Nicaragua

Tel.:
(+505) 2233-4455

Email:
hespinoza@marena.gob.ni
Ministerio de Salud (Ministry of Health)

Dirección de Regulación de Alimentos (Directorate of Food Regulation)

Tel./Fax:
289-4717 or 289-4700, Ext. 115

Email:
dra@minsa.gob.ni
Name and address (including telephone and fax numbers and email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:  

Ministerio de Fomento, Industria y Comercio (Ministry of Development, Industry and Trade)

Km 6 Carretera a Masaya

Managua, Nicaragua

Tel.:

+(505) 2248-9300, Ext. 2230 or 2238

Email:

nsolano@mific.gob.ni; imartinez@mific.gob.ni

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [ 

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading.  ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  International Classification for Standards (ICS) code 13.030.20

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  NTON 11 044-14: Biosólidos para uso en la producción agropecuaria y forestal. Requisitos y niveles máximos permisibles (Nicaraguan Mandatory Technical Standard (NTON) No. 11 044-14: Biosolids for use in agricultural and forestry production. Requirements and maximum permissible levels).

	6.
	Description of content: The notified regulation establishes the technical specifications, requirements and maximum permissible contaminant levels for biosolids from municipal waste water treatment plants that are destined for agricultural and forestry use. It applies to natural and legal persons that generate biosolids from municipal waste water treatment plants for use as soil conditioners, substrate mixtures and/or nutritional supplements in agricultural and forestry production units, whether conventional, organic or in transition.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  Plant protection and protection of human health against diseases caused by plants.

	8.
	Relevant documents:  RTCA 65.05.54:09: Fertilizantes y enmiendas de uso agrícola. Requisitos para el registro (Central American Technical Regulation (RTCA) No. 65.05.54:09: Fertilizers and soil conditioners for agricultural use. Registration requirements). 

	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force: 
	
	To be determined

Six months after publication in the Official Journal

	10.
	Final date for comments:  60 days as from the date of notification

	11.
	Texts available from:  National enquiry point [ X ] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:   
Ministerio de Fomento, Industria y Comercio
Km 6 Carretera a Masaya

Managua, Nicaragua

Tel.: 

+(505) 2248-9300, Ext. 2230 or 2209

Email: 
nsolano@mific.gob.ni; imartinez@mific.gob.ni
Website: http://www.mific.gob.ni/QUEESELSISTEMANACIONALDELACALIDAD/SISTEMANACIONALDENORMALIZACION/NORMAST%C3%89CNICASENCONSULTAPUBLICA/tabid/351/language/en-US/Default.aspx
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贸易技术壁垒委员会
                                                          原文：西班牙语
通     报
以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员：尼加拉瓜
如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：  环境和自然资源部 

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [  ], 5.6.2 [  ], 5.7.1 [  ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号): 在农业和林业生产中使用的生物固体  （译者注）
ICS: 13.030.20             

        HS: 9809

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言:  尼加拉瓜强制性技术标准(NTON) No. 11 044-14：在农业和林业生产中使用的生物固体。要求和最大允许水平

	6.
	内容简述: 通报的法规规定了从城市污水处理厂运送供农业和林业使用的生物固体的技术规范、要求和最大允许的污染物水平。其适用于从城市污水处理厂生成生物固体用作农业和林业生产单位（不论是传统的、有机的或转型的）中的土壤改良剂、基质混合物和/或营养补充剂的自然人和法人。  

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质:  植物保护和保护人类健康，防止由植物引起的疾病

	8.
	相关文件:中美洲技术法规(RTCA) No. 65.05.54:09：农业用肥料和土壤改良剂。注册要求。

	9.
	拟批准日期:  待定
拟生效日期:  在官方公报上公布后六个月

	10.
	提意见截止日期:   自通报日期起60天

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  


